
Hoi Marc,      11-11-2019 

 

Voor ons is er niet zoveel aan de hand.  

 

En ik wil je het volledige antwoord van Wout Heijnen ( als lid van de horeca kwaliteits kring) 

graag doorsturen, maar ik wil dat als mening wordt overgenomen dat wij dit prima hebben 

besproken en dat 'er niet veel aan de hand is'.  

 

 

Wil je noemen dat we 20 november een volgende bijeenkomst hebben over de horeca visie, in 

Theater Artemis.  

 

 

Naar aanleiding van reactie op vragen Marc Brink. 
 

Jose Schoormans en Wout Heijnen  

 

Dit soort zaken bespreken wij samen met gemeente, politie, bewoners en horeca in de Horeca 

Kwaliteitskring. Dit overleg werkt heel open en transparant. Alle partijen werken prettig 

samen. 

Alle onderwerpen zijn daarin besproken.  

Het betrof met name verruiming van openingstijden van de nachtzaken. En daarover zijn 

besluiten genomen wat heeft geleid tot advies voor de raad. Daarin kunnen wij ons prima 

vinden.  

Voor ons zijn de onderstaande vragen dus nauwelijks een issue.  

 

Wij zijn ook betrokken bij de ontwikkeling van een nieuwe horeca visie en de bespreking 

hierover in de raad. Afgelopen dinsdag is besloten om de bespreken van beide punten (en de 

visie en de verordening) in de raad gelijktijdig te doen. en daar zijn wij blij mee, want het 

logischer om het samen in de raad te bespreken.   

 

Overigens is over de nieuwe horecavisie een bijeenkomst gepland 20 november om 19:30u bij 

Theater Artemis (aanmelden kan via site van blbwijkraad.nl) hiervoor is iedereen welkom.  

 

 

 

 

 

 

 

Wout Heijnen:  

 

1. Wijziging openingstijden nachtzaken: 
 

Deze kwestie is besproken in de Horeca Kwaliteits Kring, waarin vertegenwoordigd zijn    

Gemeente, politie en bewoners.  Het betreft hier de volgende zaken: 

 

1. Verruiming Venstertijden nachtzaken.                                                                                                                   



In het overleg is besloten dat daarover negatief zal worden geadviseerd naar de Raad. 

 

2. Wijziging van moment van opening nachtzaken van 17.00 uur naar 15.00 u. is geen 

probleem voor de Wijkraad/BLB 

 

3. Verruiming sluitingstijden van 03.00 u naar 04.00 u. op de vastgestelde 5 dagen te weten:               

– Tweede kerstdag, eerste Paasdag, eerste Pinksterdag, Koningsdag, Oud en Nieuw.                                    

Ook daarover is, na overleg, een negatief advies gegeven. 

 

4. Verruiming openingstijden op Eerste Paasdag, dag voor Hemelvaart, en 24 december:                          

Ook hierover is,  na overleg, een negatief advies uitgebracht. 

 

5 . Zaterdag voor Carnaval:                                                                                                                             

Ook hierover gelden dezelfde tijden als Eerste Paasdag, dus de normale reeds vastgestelde 

tijden. Op aanvragen weekend ontheffing zal negatief gereageerd worden. 

 

6.  Verruiming sluitingstijden nachtzaken met Oud en Nieuw:                                                                              

Van de huidige sluitingstijden zal niet worden afgeweken. 

Redenen die hiervoor worden gegeven: 

– onvoldoende politiecapaciteit zodat er onvoldoende handhavend kan worden opgetreden. 

– onvoldoende schoonmaak capaciteit. Dat wil zeggen dat met het schoonmaken van de stad 

niet op tijd kan worden begonnen, zodat activiteiten in de stad ( bijv. markt) niet tijdig kunnen 

worden opgestart. 

 

 

Aanpassing openingstijden van terrassen die hinder veroorzaken. 

Dat is een kwestie van handhaving. Wanneer uitbaters van  Horecaterrassen zich niet zich niet 

aan de regels houden, moeten daar maatregelen voor getroffen worden. De grootte/omvang 

van de terrassen staat op de stoep/wegdek aangegeven. Daarbinnen moet het zich – met name 

ook vanwege verkeersveiligheid –  “afspelen”.  

 

Zo zijn er zaken als bijvoorbeeld de hoogte van statafels, dat is voor ons geen enkel punt.   

 

 

 

Klachten over terrassen en bezoekers:                                                                                                              

Het is een reeds gelopen zaak, maar uitbreiding van de terrassen op de Parade  heeft ervoor 

gezorgd dat voetgangers over de rijweg moeten lopen.  

 

Hierover heeft de wijkraad zeker klachten ontvangen en wordt nog steeds gezien als niet 

gastvrij.  

 

In de HKK worden zaken met betrekking tot overlast besproken en daarop wordt wel 

gereageerd. Zo is er met betrekking tot geluidsoverlast van Horeca een piketnummer ingesteld 

waar bewoners melding van de ervaren overlast gedurende 24 uur kunnen melden. 

(0736812821). 

 

Verder is er in het overleg melding gemaakt van nachtelijke overlast wanneer uitgaand 

publiek na het stappen wachten op vervoer naar huis. Horecaondernemers zijn van de klanten 

af, maar de overlast verplaatst zich naar de straat , wachtend op taxi- of ander vervoer met alle 



daaraan klevende problemen, zoals bijvoorbeeld het weigeren door taxichauffeurs van te korte 

ritten. 

 

 

Het verbod op het verstekken van drank en en etenswaren. 

 

Dat is inderdaad alleen toegestaan in de lokaliteit en terrassen op de vergunning vermeld. 

We zien – en dat is in de HKK al gemeld-  dat de droge Horeca zoals snackbars, pizzeria - en 

shoarmazaken , zich ook te houden hebben aan de cooling-down-periode die ook voor andere 

horecagelegenheden gelden.                                                                                                                           

 

Dat wil zeggen : om 03.30 u. werkverlichting aan, muziek uit en tap dicht. 

De klanten verlaten de zaak  en willen vervolgens nog wat eten. Voor de deur van de droge 

Horecazaken worden – na 03.30 u. – bestellingen naar binnen geroepen en vervolgens buiten 

opgegeten/gedronken met als gevolg: geen mensen die naar huis gaan, maar een opeenhoping 

van etende gasten, die niet weten waar ze hun afval moeten achterlaten: dus maar op de 

grond.  

 
 


